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Fredericia Kommune. 
 

 

 
Skolebestyrelsen 

 

Dagsorden til 

møde: 

 

Tirsdag d. 13. januar 2016 kl. 17- max. 20. 

Sted: VRC 

Mødeleder: 

 

Jan 

Referent: 

 

Anni 

Deltagere: 

 

Anders, Gitte, Jan, Jan M-I, Male, Benedicte 

Fraværende: 

 

Bjarne, Tina, Carina. 

 

 

Nr

. 

Dagsorden Bilag/ ind-

stillinger 

Referat 

1 Godkendelse af referat fra mødet d. 1. 

december 2015. 

 

151201- referat 

af møde i sko-

lebestyrelsen 

d. 1. dec. 2015 

Godkendt. 

2 Hovedpunkt: Økonomi. 

 Regnskab 2015 

 Budget 2016 

Orientering v. Adm. Afd. leder Anders 

Nielsen. 

Drøftelse og evt. beslutning. 

 

 

 

 

 

 

 

Regnskabet for 2015 kan 

kun angives som et slut-

tal.. 

Vi er udfordret af at der 

nu er kommet en ny konto-

plan, at elevtallet varie-

rer ift. januar 2015, at 

besparelsen er gennemført 

pr. 1/8. Fritidsbudgettet 

var desuden udmeldt en 

besparelse på 2,5 mil.kr. 

dette er dog sat i bero 

indtil 2017. 

Vi kommer ud af 2015 med 

et overskud på ca. 

3,8mil.kr. 

 

Orientering om Budget 

2016. 

Vi skal huske at følge 

udviklingen i klassekas-

serne. 

Skolen skal sørge for at 

afvikle lejrskoler konti-

nuerligt, jf. lejrskole-

ordningen.  

Bestyrelsen ønsker en lokl 

strategi for IT indkøbet . 

de afsatte midler rækker 

ikke til indkøb af alle 

vores ønsker, der skal 

satses på området gene-

relt. Vi skal sikre os, at 



CD-ord og diverse kompen-

serende hjælpemidler er 

kompatible med cromebooks. 

Der skal fortsat være mu-

lighed for individuelle 

løsninger for eleverne. 

 

Bestyrelsen er positiver 

overfor tildeling af en 

stor pose penge til IT.  

 

Kosmos undersøger vi vide-

re på. Positiv melding fra 

bestyrelsen. 

Får vi brugt Rollespil 

tilstrækkeligt? 

Den store forskel på ud-

gifter til almenskolernes 

faglokaler skal undersøges 

nøjere. Snerydning skal vi 

ses på. Svømmehal skal 

ligeledes tjekkes. 

Bestyrelsen støtter, at vi 

afsætter beløb til julega-

ve til personalet. 

 

Resultatet er pt. lavere, 

- vi vurderer, at anvende 

overskuddet til ansættelse 

af en 1-2 ansættelser. 

Omposteringsbidrag skal 

leveres til regeringen.  

Der sker ikke nedskærelser 

på personalet men bidraget 

er fundet v. at nedbringe 

sygefraværet. 

Der er sket en skæv udvik-

ling på fordelingen af 

lærere og pædagoger. Frem-

over skal der fokuseret 

mere på læreransættelser. 

Ligeledes vil vi satse på 

uddannede pædagoger frem 

for medhjælpere. 

 

Bestyrelsen beslutter bud-

gettet d, 23/2. 

 

Bestyrelsen ønsker talma-

teriale på tilmeldingerne 

til fritidstilbuddet på 

FOS og på kommunalt ni-

veau. Tages op på næste 

møde. 

 

3 Mobning – arbejdsgruppen orienterer 

kort om, hvad de arbejder med. 

Til beslutning d. 23/2. 

 

 

 

Der er indkaldt til det 1. 

møde i arbejdsgruppen. 

Gitte deltager i arbejds-

gruppen. Arbejdet fremlæg-

ges til drøftelse til d. 

23/2 
 

 

 

 

 

 

4 Drøftelse af Gittes udmelding før jul 

vedr. evt. udtrædelse af skolebestyrel-

 

 

 

Gitte orienterer om hendes 

beslutning for at udtræde 

af bestyrelsen. 



sen. 

 

 

 

 

Gitte vil gerne deltage i 

afdelingsrådet. 

 

Bestyrelsen skal suppleres 

med et nyt medlem i stedet 

for Gitte. Jan henvender 

sig til suppleanterne ef-

ter deres rækkefølge. 

Afdelingstilhørsforholdet 

skal respekteres. 

 

5 Forældres erstatningsansvar. 

Er der særlige udfordringer gældende 

ved specialskolebørn? 

Opfølgning fra sidste møde. 

 

 Vi udsender den nye versi-

on af pjecen 

vedr.erstatningsansvar. 

 

Hvert enkelt tilfælde vur-

deres individuelt.  

6  LSP. 

Proces for arbejdet med skolens profil 

og indsatsområder. 

Bestyrelsen orienteres, når forsknings-

rapporten udkommer i foråret 2016. 

 

 Skolebestyrelsen involve-

res i drøftelser om sko-

lens indsatsområder, når 

rapporten udkommer. Lige-

ledes skal skolens foræl-

dre grundigt informeres om 

om indsatsområderne. 

7 Fast punkt: 

Drift & anlæg 

Ressourcer (økonomi og medarbejdere) 

 Jane hejl skal meddele, at 

hun varetager opgaver ifm. 

afd.A. 

 

8 Fast punkt: 

Nyt fra afdelingsrådene, medarbejderre-

præsentanter, elevråd, 

 Der efterlyses en grundi-

gere intro til UU.forældre 

skal gøres mere opmærksom 

på kriterier for 

udd.parathed.  

 

 

9 Møde i skolebestyrelsernes fællesråd 

19/1. 

Referat fra sidste møde. 

Skolebestyrel-

sernes Fælles-

rådsmøde refe-

rat 10. novem-

ber 2015 

  

 

 

 

Næste møde i skolebestyrelsen: 23. februar 2016 

Næste møde i Skolebestyrelsernes Fællesråd: 19. januar 2016. Afbud fra Anni. 

 

 

Venlig hilsen 

Jan og Anni 


